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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 356/27.11.2020 
 
 

Proces-verbal 
al ședinței privind ceremonia de constituire a Consiliului Județean Arad  

din data de 24 octombrie 2020, ora 14.00 
 
 
Prezenți: Cionca Iustin, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha-

Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bulbuc Ionel, Cătană Vasile-Valer, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Plaveți Ioan, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – consilieri județeni, Lupu Silvana – Secretar 
general al Județului și domnul Ando Andrei – director al Direcției Comunicare, Strategii și 
Administrație Publică din cadrul Consiliului Județean Arad. 

Absent motivat: Cadar Răzvan-Olimpiu – consilier județean validat. 
Invitați: Domnul Orban Ludovic – prim-ministru al României, Preasfinția Sa Emilian 

Crișanul Episcop Vicar al Aradului, domnul Falcă Gheorghe – europarlamentar, domnul 
Bibarț Călin – primar al Municipiului Arad, domnul Stoian Gheorghe – prefect al Județului 
Arad, doamna Popa Olimpia – subprefect al Județului Arad. 

 
Dl Ando Andrei: Doamnelor și domnilor, vă rog să ne ridicăm în picioare pentru 

intonarea Imnului Național al României. 
 
Întreaga audienţă se ridică şi ascultă Imnul Național al României. 
 
Dl Ando Andrei: Și Imnul Uniunii Europene. 

 
Întreaga audiență se ridică și ascultă Imnul Uniunii Europene. 

 
Dl Ando Andrei: Vă mulțumesc frumos! Vă rog să ocupați loc și îl rugăm pe 

Preasfinția Sa, Emilian Crișanul, Episcop Vicar al Aradului, să binecuvânteze această 
ședință de instalare a noului Consiliu Județean.  

Preasfinția Sa Emilian Crișanul: Vă mulțumesc pentru invitație! Acum o să vă rog 
să vă ridicați 2-3 minute, mă scuzați, pentru o scurtă rugăciune de binecuvântare pentru 
începutul unei noi perioade de lucru a Consiliului Județean. 

 
Preasfinția Sa Emilian Crișanul ține o scurtă rugăciune.  
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Preasfinția Sa Emilian Crișanul: Puteți să stați jos. Stimate domnule președinte, 
distinși consilieri județeni, onorată audiență, la invitația domnului președinte al Consiliului 
Județean am venit pentru a binecuvânta începutul mandatului dumneavoastră de consilieri 
județeni și totodată reprezint o continuitate a activității dumneavoastră, pentru că domnul 
președinte fiind reales în această funcție coordonează și lucrează împlinind programele și 
proiectele pe care cu ani în urmă și în timpul recent le-a gândit împreună cu ceilalți 
consilieri și cu o parte dintre dumneavoastră pentru binele județului Arad. Mă bucur că între 
Consiliul Județean și Arhiepiscopia Aradului este o frumoasă și rodnică conlucrare și 
comuniune, iar comunitățile creștine din județul Arad, parohiile, sunt sprijinite de către 
domnul președinte și de către Consiliul Județean pentru bunul mers al activităților 
administrative ca pe lângă aceasta, activitățile misionar-pastorale să fie împlinite pentru 
oameni cu multă bună-voință și cu dorința de a le fi bine. Ați primit încrederea de la oameni, 
de la noi cei din județul Arad și ați fost aleși pentru a-i reprezenta în Consiliul Județean, 
dar și pentru a lucra pentru ei. Este încrederea lor și totodată binecuvântarea lui Dumnezeu 
ca să faceți ceea ce este de folos pentru această comunitate, pentru acest județ. Și îl rog 
pe Dumnezeu să vă binecuvânteze cu sănătate, cu putere, cu ajutor, ca să faceți cât mai 
multe lucruri bune. Oamenii sigur că așteaptă multe de la dumneavoastră, cum așteaptă 
și de la conducerea Arhiepiscopiei, dar împreună, dumneavoastră ca o familie puteți să 
faceți și să continuați să faceți multe lucruri care să fie de folos fiecărei comunități în parte 
și tuturor laolaltă. Dumnezeu să vă ajute și să avem în continuare o colaborare și 
conlucrare rodnică spre binele oamenilor pentru că pe ei îi slujim. Și noi suntem oameni, 
oameni cu bune și cu rele, cu neputințe și calități, cu darul de la Dumnezeu, dar atunci 
când suntem în funcții reprezentative ni se cere ca darurile pe care le-am primit să le 
punem în lucrare, să semănăm acest ogor al Aradului cu cuvântul bun, cu gândul bun și 
lucrarea folositoare pentru toți. Mult succes domnule președinte și colaboratorilor domniei 
voastre pentru un nou mandat la Consiliului Județean. Doamne ajută! și La mulți ani! 

Dl Ando Andrei: Preasfinția Voastră, vă mulțumim frumos! Doamnelor și domnilor 
consilieri, stimați invitați, încheiem un mandat atipic la Consiliul Județean Arad, un mandat 
care a fost prelungit din cauza stării de urgență, a stărilor de alertă determinate de 
pandemia COVID. Încheiem un mandat atipic și începem un mandat atipic atât 
dumneavoastră aleșii locali, cât și noi, aparatul de specialitate. Este un mandat în care 
atenția tuturor este îndreptată asupra sănătății publice, este îndreptată asupra asistenței 
sociale, dar, sigur că nu pot rămâne marginale nici investițiile în infrastructura județului, în 
cultura județului, în activitățile de turism. Este un mandat complex acesta care urmează, 
un mandat care se va desfășura sub imperativul activităților care se pregătesc pentru 
limitarea efectelor pandemiei COVID-19 și în județul Arad. Am să o rog pe doamna Olimpia 
Popa, subprefectul Județului Arad să vină și să dea citire Ordinului de convocare a ședinței.  

Dna Popa Olimpia: Ordinul Prefectului nr. 608 din 21 octombrie 2020 privind 
convocarea Președintelui Consiliului Județean validat și a consilierilor județeni ale căror 
mandate au fost validate pentru ședința privind ceremonia de constituire a Consiliului 
Județean Arad. În temeiul dispozițiilor articolului 275 alineatul 1 din Ordonanța de Urgență 
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Prefectul Județului Arad emite 
prezentul Ordin. Articolul 1, se convoacă Președintele Consiliului Județean validat, precum 
și consilierii județeni pentru ședința privind ceremonia de constituire a Consiliului Județean 
Arad în data de 24 octombrie 2020, ora 14.00, la sediul Consiliului Județean Arad. 
Mulțumesc! 

Dl Ando Andrei: Mulțumim frumos doamnei subprefect. Doamna subprefect a fost 
colega noastră la Consiliul Județean Arad, a fost șefa Corpului Control și trebuie la acest 
capitol să vă spun că între instituțiile administrative ale județului Arad există o colaborare 
la nivel de Primăria Municipiului Arad – Consiliul Județean – primării din județ și Prefectură. 
Consiliul Județean Arad a cofinanțat în mandatul 2016-2020 un număr de o mie o sută 
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cinci proiecte de dezvoltare în județul Arad. Sunt sigur că în următoarea perioadă domnul 
președinte în întâlnirile pe grupuri pe care le va avea cu dumneavoastră va detalia și acest 
subiect. Secretarul general al Județului Arad, doamna Silvana Lupu, va face prezența 
consilierilor validați.  

Dna Lupu Silvana: Prin Încheierea Tribunalului nr. 17 din data de 19 octombrie anul 
curent au fost validate un număr de 25 de mandate de consilieri județeni din totalul de 32 
de mandate. 7 mandate au fost invalidate având în vedere opțiunea candidaților declarați 
aleși de renunțare la mandat. Este în curs de desfășurare procedura de validare a 
mandatelor supleanților. Voi face apelul nominal al consilierilor județeni al căror mandat a 
fost validat.  

 
Doamna Lupu Silvana, Secretar General al Județului face apelul nominal al 

consilierilor județeni în vederea stabilirii prezenței. 
 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel Răzvan-Paul. 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga Bogdan. 
Dl Blaga Bogdan: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha Gheorghe.  
Dl Borha Gheorghe: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga Doru. 
Dl Bozga Doru: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc Ionel. 
Dl Bulbuc Ionel: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar Răzvan-Olimpiu este absent. Domnul Cătană 

Vasile-Valer. 
Dl Cătana Vasile-Valer: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan Corina-Anka. 
Dna Crișan Corina-Anka: Prezentă! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan Ioan. 
Dl Crișan Ioan: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel Mariana-Daniela. 
Dna Dihel Mariana-Daniela: Prezentă! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga Ștefania-Patricia. 
Dna Dinga Patricia-Ștefania: Prezentă! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor Alin-Sorin. 
Dl Gligor Alin-Sorin: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu Irina. 
Dna Lazăr-Onescu Irina: Prezentă! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca Samuel. 
Dl Luca Samuel: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza Gheorghe. 
Dl Orza Gheorghe: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero Tamas-Carol. 
Dl Pero Tamas-Carol: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Plaveți Ioan. 
Dl Plaveți Ioan: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa Garofița. 
Dna Popa Garofița: Prezentă! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan Florin. 
Dl Remețan Florin: Prezent! 
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Dna Lupu Silvana: Domnul Sinaci Ionel-Dorel. 
Dl Sinaci Ionel-Dorel: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan Simona-Lucia. 
Dna Stan Simona-Lucia: Prezentă! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca Dorin-Marcel. 
Dl Stanca Dorin-Marcel: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon Florin. 
Dl Tripon Florin: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole Daniel-Ioan. 
Dl Țole Daniel-Ioan: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici Ion. 
Dl Ulici Ion: Prezent! 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Dintr-un total de 25 de consilieri convocați pentru 

ședința de astăzi, sunt prezenți 24. Avem o absență determinată de motive medicale. 
Conform Codului administrativ, ședința privind ceremonia de constituire a Consiliului 
Județean este condusă de cel mai în vârstă dintre consilierii județeni, ajutat de doi dintre 
cei mai tineri consilieri județeni. Invit la prezidiu pe domnul Crișan Ioan, pe domnișoara 
Dinga Patricia și pe domnul Luca Samuel. Domnul Crișan Ioan vă rog să preluați 
conducerea ședinței cu depunerea jurământului în ordine alfabetică. Vă mulțumesc! 

Dl Crișan Ioan: Mulțumesc proniei cerești că am ajuns și cel mai..., cu ajutorul lui 
Dumnezeu, cel mai în vârstă să fiu și președinte al unei ședințe de depunere de jurământ 
și constituire a Consiliului Județean Arad. Vom trece direct la subiect și în ordinea în care..., 
alfabetică de altfel îi voi striga pe fiecare, vor trece în partea cealaltă să depună jurământul 
prin care ne legăm să ne facem datoria.  

 
Se procedează la citirea jurământului de către fiecare dintre consilierii județeni 

prezenți ale căror mandate au fost validate care are următorul cuprins: „Jur să respect 
Constituția și legile țării și să fac, cu bună-credință, tot ceea ce stă în puterile și priceperea 
mea pentru binele locuitorilor județului Arad. Așa să îmi ajute Dumnezeu.” și la semnarea 
jurământului şi înmânarea unui exemplar al acestuia.  

 
Dl Crișan Ioan: Preasfinția Voastră Părinte Episcop Emilian, doamnă subprefect, 

domnule actual și viitor președinte, dați-mi voie ca în numele colegilor mei să spun câteva 
cuvinte. Stimați colegi, am solicitat votul, am fost votați și aleși de către cetățeni, am fost 
validați de către instanță, am depus un jurământ astăzi toți cu mâna pe Biblie, deci creștini, 
și aș vrea să vă recomand tuturor, indiferent de culoarea politică și de păreri să lăsăm la 
ușa sălilor de dezbateri unde vor fi ura, pisma, răutatea, interesul personal sau de grup și 
să fim servii celor care ne-au votat să reprezentăm interesul cetățenilor. Este singurul scop 
pentru care intrăm în primul, eu și dumneavoastră probabil în al doilea, al treilea sau cei 
mai tineri tot în primul, în acest mandat să reprezentăm cetățenii județului Arad. Prioritatea 
numărul unu este județul Arad, cetățenii lui și nu în ultimul rând România. Deci, ca și 
creștini să ne considerăm robii lui Dumnezeu și servitorii celor care ne-au ales. Așa să ne 
ajute Dumnezeu! Și acum, doamna Secretar general, îi dau cuvântul pentru citirea 
Încheierii de validare a mandatului Președintelui Consiliului Județean. 

Dna Lupu Silvana: Încheierea nr. 16 din data de 14 octombrie 2020  pronunțată de 
Tribunalul Arad în dosarul civil 1988/2020. În numele legii, validează mandatul de 
președinte al Consiliului Județean Arad al domnului Cionca-Arghir Iustin-Marinel candidat 
declarat ales pe lista Partidului Național Liberal la alegerile locale din data de 27 
septembrie 2020. Încheierea a rămas definitivă prin neapelare.  
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Domnul Cionca Iustin depune jurământul: „Jur să respect Constituția și legile țării și 
să fac, cu bună-credință, tot ceea ce stă în puterile și priceperea mea pentru binele 
locuitorilor județului Arad. Așa să îmi ajute Dumnezeu.” 

 
După depunerea jurământului, doamna Lupu Silvana înmânează domnului Cionca 

Iustin eșarfa în culorile drapelului național al României. 
 
Dl Ando Andrei: Doamnelor și domnilor, dintr-un moment în altul așteptăm sosirea 

premierului României domnul Ludovic Orban la această ședință festivă a Consiliului 
Județean Arad. Până ajunge primul-ministru și va fi întâmpinat de președintele Consiliului 
Județean aș dori foarte pe scurt să vă pun în temă pe cei care ați candidat pentru un 
mandat în Consiliul Județean și sunteți astăzi, iată, prin puterea legii investiți consilieri, cu 
ceea ce înseamnă aparatul de specialitate al Consiliului Județean. Consiliul Județean ca 
și corp de experți lucrează cu o Direcție de Programe care este responsabilă pentru 
scrierea, accesarea și implementarea proiectelor europene. Consiliul Județean lucrează 
cu o Direcție Economică, o Direcție Tehnică și Investiții care gestionează și elementele de 
patrimoniu. O Direcție de Administrație Publică, Strategii și Comunicare și sigur cu Direcția 
condusă, Serviciul Juridic și elementele de natură juridică, condus de Secretarul General 
al Județului, respectiv instituția Arhitectului Șef. Așa după cum știți, la alegerile acestea, 
Iustin Cionca a câștigat pentru a doua oară mandatul de președinte al Consiliului Județean, 
este pentru a doua oară după Revoluție când președintele Consiliului Județean este ales 
uninominal.  

Îi avem alături de noi doamnelor și domnilor, în acest moment, pe primul-ministru 
Ludovic Orban, pe europarlamentarul Gheorghe Falcă, pe președintele Consiliului 
Județean Arad Iustin Cionca și pe prefectul Județului Arad domnul Gheorghe Stoian. 
Doamnelor și domnilor, dau cuvântul în acest moment domnului președinte al Consiliului 
Județean Arad, Iustin Cionca. 

Dl Cionca Iustin: Excelența Voastră domnule prim-ministru, Preasfinția Voastră 
Episcop Vicar al Aradului, domnule europarlamentar, domnilor parlamentari, doamnelor și 
domnilor consilieri județeni, stimați invitați, în calitate de președinte al Consiliului Județean 
Arad ales direct de către cetățeni, dați-mi voie să încep prin a-i felicita pe noii consilieri 
județeni și să le urez mult succes în activitate în următorii 4 ani. Îi mulțumesc Excelenței 
Sale domnului prim-ministru Ludovic Orban pentru că ne onorează astăzi cu prezența și 
dă astfel un nou semnal al susținerii proiectelor Aradului la cel mai înalt nivel la București. 
Vă mulțumesc încă o dată domnule prim-ministru pentru că acum câteva luni, la ultima 
dumneavoastră vizită făcută la Arad am semnat aici, la Arad, proiecte în valoarea de o 
sută treizeci și cinci de milioane de euro pentru Cetatea Aradului, pentru șoseaua de 
centură și pentru investițiile pe care le-am făcut din banii administrației locale în sănătatea 
publică. Doamnelor și domnilor consilieri, mandatul pe care l-am primit fiecare dintre noi  
ne obligă în special în relația cu cetățenii și abia apoi în activitatea politică. Este un mandat 
dificil. Trebuie să gestionăm una dintre cele mai grele încercări din istoria recentă a 
omenirii, pandemia de Coronavirus. De aceea, vă rog ca începând de astăzi să faceți doar 
politica Aradului, să fim solidari în proiectele de dezvoltare și să evităm blocajele în 
finanțarea și implementarea proiectelor județene. Campania noastră electorală s-a 
încheiat, de astăzi suntem pe funcție. Haideți de acum să muncim mai mult, să vorbim mai 
puțin, să fim împreună în efortul de a realiza lucrări de calitate în județ, fie că vorbim de 
drumuri județene, de spital, de sistemul de asistență socială sau de instituțiile subordonate. 
Avem mult de lucru în următorii 4 ani. Ca prioritate rămâne atragerea fondurilor europene, 
unde și în ultimii ani Consiliul Județean Arad a fost printre cele mai eficiente la nivelul 
administrațiilor județene din România. Principala noastră provocare va fi drumul expres 
Arad-Oradea. În 30, când o să avem prima ședință de Consiliu ordinară, vom vota un acord 
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de colaborare între reprezentanții județului Bihor și reprezentanții județului Arad pentru 
realizarea documentației tehnice pentru acest drum, care va scoate traficul greu din 
cartierul Gai, va lega două autostrăzi și va crea pârghii suplimentare de dezvoltare pentru 
toate cele șapte localități pe unde va trece acest drum deosebit de important pentru 
dezvoltarea economică a județului Arad. O altă investiție pe fonduri europene va fi 
realizarea Centurii..., ultimele bucăți de centură Arad-Fântânele-Vladimirescu prin 
Programul Operațional de Infrastructură Mare și vreau să menționez că datorită Legii 101 
putem avansa foarte bine cu aceste proiecte pentru că această lege ne dă posibilitatea să 
facem parteneriate dintre administrațiile locale și Ministerul Transporturilor astfel încât noi 
să realizăm documentația tehnică, să facem licitația, să realizăm lucrarea și apoi să o 
predăm pentru a fi gestionată de către Minister. De aceea, domnule prim-ministru 
permiteți-mi încă o dată să vă mulțumesc pentru legislația pe care ați creat-o și mă refer 
aici și la Legea 101 și la Ordonanța 88 pentru că sunt elemente clare de descentralizare 
dar și de viziune administrativă și politică. Practic, ne ajutați să nu ținem banii blocați în 
aceste lucrări până la recepția acestora și evident accelerați foarte mult implementarea 
proiectelor și astfel, sper să reușim să accesăm fondurile europene să nu se mai întâmple 
ca și în celelalte exerciții să nu reușim să consumăm fondurile europene puse la dispoziția 
României. Nu în ultimul rând, în domeniul infrastructurii rutiere ne vom concentra pe nordul 
județului. După cum știți, deja s-a aprobat proiectul strategic pentru județul Arad, de fapt 
noi am depus 4 proiecte, dar proiectul strategic se referă la câteva drumuri, Mișca-Apateu-
Berechiu, drumurile de la Cermei-Șicula și până la legătura cu Seleușul. Acest pachet de 
drumuri județene în valoare de aproximativ patruzeci și cinci de milioane de euro are deja 
finanțarea asigurată și în perioada următoare sperăm să fie primul proiect accesat din noul 
exercițiu financiar. Doamnelor și domnilor consilieri județeni, vom munci mult în perioada 
următoare, în următorii 4 ani și pentru cele cinci spitale noi ale Aradului dintre care două 
sunt deja în construcție, Spitalul de Oncologie pe Vicențiu Babeș în Municipiul Arad și 
Spitalul de Psihiatrie de la Căpâlnaș. Modernizarea sănătății publice, susținerea 
persoanelor vulnerabile, dezvoltarea turismului și a culturii arădene au fost și rămân în 
continuare direcții importante de acțiune pentru noi. Vă aștept să fiți în echipă cu mine, cu 
aparatul de specialitate, să găsim cele mai bune soluții și evident să fim împreună eficienți. 
În final, vreau să mulțumesc arădenilor că ne-au investit cu încrederea lor. În mod distinct 
vreau să mulțumesc în special celor care, cu votul lor m-au ajutat să câștig în 70 din cele 
78 de unități administrativ-teritoriale din județ și prin aceasta mi-au conferit o legitimitate 
incontestabilă ca președinte al Consiliului Județean Arad. Închei printr-o propoziție rostită 
de unul dintre primarii Aradului în perioada interbelică, „Aradul trebuie să prospere!” 
Doamnelor și domnilor colegi, indiferent de partidele din care faceți parte, vă rog să aveți 
aceasta în vedere în fiecare dintre inițiativele și activitățile dumneavoastră. Am observat 
astăzi emoția sinceră cu care ați depus jurământul. O să vă rog ca în următorii 4 ani să 
recitiți acest jurământ înaintea fiecărei ședințe și mai ales să îl puneți în practică. El nu 
trebuie să fie doar o formalitate, pentru că l-ați dat în fața arădenilor și mai ales în fața lui 
Dumnezeu. Vă doresc succes! Dumnezeu să fie cu Aradul și arădenii! 

Dl Ando Andrei: Mulțumim frumos, domnule președinte. Între timp a sosit și primarul 
proaspăt investit al Aradului domnul Călin Bibarț și am să îl rog să ocupe loc alături de 
prefectul Gheorghe Stoian pentru că există un parteneriat între Consiliul Județean și 
Primăria Municipiului Arad. Doamnelor și domnilor, în vara acestui an venea la Arad și 
semna contracte, proiecte, în valoare de o sută treizeci și șapte de milioane de euro, iar 
acum a revenit la Arad și este cel dintâi prim-ministru al României care participă la 
investirea Consiliului Local și a primarului Municipiului, la investirea consilierilor județeni și 
a președintelui Consiliului Județean Arad. Doamnelor și domnilor, prim-ministrul României, 
domnul Ludovic Orban! 
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Dl Orban Ludovic: Domnule președinte reales, proaspăt reales Iustin Cionca, 
domnule europarlamentar, domnule primar, Preasfinția Voastră, domnilor consilieri 
județeni, mă bucur să fim astăzi împreună. Am ținut să fiu prezent la ședința festivă de 
constituire a Consiliului Județean Arad și la depunerea jurământului, cum de altfel am 
participat și la ședința de constituire a Consiliului Municipal în urma alegerilor locale, vin 
cu mesaj simplu. Mi-am început activitatea politică și administrativă în administrația locală 
și întotdeauna am privit lucrurile și din perspectiva administrației locale. Am fost consilier 
local, am fost viceprimar general al capitalei și întotdeauna tăbărau pe noi toate actele 
normative și mai ales actele normative secundare și mai ales adresele de pe la ministere 
și de la agenții care nu aveau nicio legătură cu realitatea și care nu făceau altceva decât 
să îngreuneze activitatea administrațiilor locale. Vreau să vă garantez un parteneriat loial, 
un dialog permanent cu autoritățile locale, un sprijin permanent pentru toate proiectele 
importante de dezvoltare ale județului Arad și evident ale comunităților locale din județul 
Arad. Mai avem puțin până în 6 decembrie când vor fi alegeri pentru Parlament, după care 
vor urma 4 ani de pace politică. Vom avea 4 ani fără alegeri. Nu numai că vom avea 4 ani 
de pace politică în care vom putea conlucra, pentru că nu mai bate la ușă nicio competiție 
electorală care să scoată din noi dorința de a lua fața celorlalți, dar va fi o perioadă în care 
România va avea oportunități cu care nu s-a mai întâlnit în istoria sa recentă și chiar în 
istoria sa. Atât oportunități legate de poziția geostrategică cât și oportunități legate de 
mișcarea economiei mondiale, cât mai ales oportunitățile care vor fi create de posibilitatea 
de a accesa resurse financiare cum nu am mai accesat de-a lungul timpului și aici este 
vorba de peste optzeci de miliarde de euro numai din fonduri europene la care putem pune 
și cele patru miliarde nouăzeci și nouă din Programul SURE, finanțările deja care sunt 
decise la nivelul BERD, BEI, Banca Mondială, finanțări care în general se duc spre proiecte 
de investiții publice sau spre proiecte de investiții private și cred că acești 4 ani pot să 
reprezinte pentru România o evoluție spectaculoasă care să ne plaseze în rândul celor 
mai dezvoltate țări la nivel european, cel puțin să devenim un fel de tigrii ai Europei centrale 
și de est. Vă doresc sănătate, să aveți un mandat plin de realizări și să știți că de fiecare 
dată când va fi nevoie vom fi alături de toate proiectele județului Arad. Mulțumesc! 

Dl Ando Andrei: Doamnelor și domnilor vă mulțumim frumos! Cu aceasta ședința 
festivă a Consiliului Județean Arad se încheie și fie să se întâmple așa cum spunea domnul 
președinte Iustin Cionca, Aradul să prospere! Vă mulțumim și vă dorim un weekend bun 
în continuare!  

 
 

 
    Președinte,    Secretar General al Județului, 
  Iustin CIONCA       Silvana LUPU 
 
 
 
 
 
               Întocmit, 
                              Patricia POPA 


